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Protokoll
fört vid styrelsemöte 2024-04-10

Närvarande: Stewe, Caroline, Erling, Peter, Per, Annika, Dan, Joakim.

1. a. Mötet öppnades.

b. Dagordningen fastställdes.

2. Ekonomin är betryggande. Styrelsen föreslår höjning av medlemsavgift till 
50 respektive 100 kr.

3. Protokoll från föregående möte godkändes.

4. Frågan om aktuellt Leaderprojekt faller för byalagets del pga brist på ideér 
och tillräckligt engagemang.

5. Underhåll av brandstationen: Kommunen har lovat återkomma.

6. Joakim har ansökt om tillstånd för allmän sammankomst till valborg.

7. Eventuell vinst från valborgsfirandet administreras av byalaget och 
kommer främst att användas till barnen i byn, tex bidrag till klassresor.

8. Skrivelse till kommunen angående hastighetsgränser genom byn.

9. Kallelse till årsmöte, valborg, mm bör komma ut helgen vecka 16. 
Arbetsfördelning inför årsmöte gjordes.

10. Städning vägrenar gör vi torsdagen 9 maj kl 10, troligen korvgrillning efter.
Städa sjömellet 5 maj kl 10, föräldragruppen anordnar fisketävling lite 
senare samma dag med korvgrillning emellan.

11. Blommor i byn vill vi ha. Stewe och Peter kollar med Christer mfl.

12. Övriga frågor

13. Nästa möte blir direkt efter årsmötet 8 maj.

14. Mötet avslutades i god ordning.
Per knappade texten.


